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Zápis
ze shromáždění Společenství vlastníkri Angelovova 3166 - 3171

Datum a místo konání: 1.1t.2021, 18:30 h, školní jídelna ZŠ Angelovova

P ítomno: 70 vlastníkri s celkov m počtem spoluvlastnickych podíliu4 499,tJ.57,14oÁ
z celkového počtu7 873 podílťr, v totn Dagmar Willingerová, zastupující spoluvlastníka SBD
Pokrok s podílem I,28oÁ.
Konstatování: Shromáždění je usnášeníschopné.
Pozvártky byly rozeslány v zákonné lhťrtě, podkladové materiály byly k dispozici
na www.svjangelovova.cz. Byly téžpromitány p ítomn m dataprojektorem.
Všichni učastníci doložili svoji bezinfekčnost a měli nasazené respirátory.

1. K bodu 1. programu:
Shromáždění zahájll a ídil p edseda v boru Ing. Jaroslav Novotny, p ivítal p ítomné
ap edstavil funkcionáre v boru akontrolní komise. Bylo konstatováno, že shromáždéni
je schopno se usnášet. Poté bylo p ikročeno k volbě zapisovatele a 2 ově ovatelri zápisu.
Za zapisovatele byla navržena Mgr. Zdeika Vlasáková, za ově ovatele zápisu Mgr. Marie
Kladívková aJana Troníčková. P edsedající dal o návrhu hlasovat.
V ,sledek hlasov ní č. l:
pro: l00oÁ, proti: 0%, hlasování se zdrželo: 07o z p ítomnych hlasri (podílri)
Navržení kandidáti byli schváleni.

P ítomní byli vyzvánt k diskusi o programu jednání shromážděni. Žaane pozměňuj ici návrhy
nebyly vzneseny, p edsedajici dal hlasovat o programu jednání uvedeném na pozvánce.
V ,sledek hlasov ní č. 2:
pro: l00oÁ, proti: 0%, hlasování se zdrželo:0oÁ z p ítomnych hlasri (podíl ). Navrženy
program jednání byl schválen. Pozvánka je p ílohou č. 1 tohoto zápisu.

2. K bodu 2. programu:
. J. Holčák okomentoval plnění plánu oprav. Ing. Novotny podal p ítomn m informaci

o ťrčetním období 2020, podrobné informace byly zveíejněny na našem webu již
v dubnu 2021 včetně Zprávy o hospoda ení společenství, stavu finančních prost edk
a činnosti správce za rok 2020, vypracované SBD Pokrok na zák|adě mandátní
smlouvy. P edseda kontrolní komise J. Holčák p ednesl zprávu KK k roční ričetní
závěrce za rok 2020.

Protože již nebyly vzneseny žádné další p ipomínky a dotazy, bylo navrženo toto usnesení:
Shromáždění projednalo a odsouhlasilo ríčetní závěrku za rok2020,zprávu
o hospoda ení společenství a správě domu za rok2020 a zprávu kontrolní komise.
P edsedající dal o návrhu hlasovat.
Vílsledek hlasov ní č. 3:
pro: 100"Á, proti: 0%, hlasování se zdrže|oz 0oÁ z p ítomnych hlasri (podíl ).
Usnesení bylo schváleno.

3. K bodu 3. programu:
Domovník J. Holčák seznámil p ítomné s akcemi realizovanymi v letošním roce. Hlavní akcí
bylo dokončení GO spár na severní straně objekttr. Standardně proběhly pravidelné revize a
kontroly.
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4. K bodu 4. programu:
V irvodu Ing. Novotny zmin1| skutečno st, že společenství nem á žádné uvěry, naopak
disponuje finančni rezervou ve vyši cca 2,7 milion Kč pro p ípad havárti. Není tedy nutné
navyšovatzá|ohy vlastník . Seznámil p ítomné s návrhem rozpočtu, ktery je témě identicky
s rozpočtem schválen}rn pro letošní rok. Navyšuje se mírně částka vytápění a oh ev, protože
se očekává zvyšení cen Pražské teplárenské. Rovněž došlo ke zvyšeni ceny za oďvoz
domovního odpadu. J. Holčák následně podal informaci o návrhu plánu oprav na rok 2022
(celková vyše tvorby apoužitiDZ se nemění az,istává ve vyši cca 1,4 mil. Kč jako
v p edchozich letech). Itomě standardních položek vypl vajících z p íslušnych p edpisťr
navrhnul v bor zahájeni akce Modernizace v tahťr, která by byla roz\ožena do více let.
Postupně bychom měli všude větší kabiny a novou ídící elektroniku. Navrhuje se zahájtt tuto
akci právě v měnou ídící elektronlky. Zvážime také osazení kontrolních vodoměrťt, abychom
mohli včas odhalit nesprávnou činnost vodoměrri ťakturačních.
Pan Bureš a pan Šíma navrhovali otev ít diskusi o revitalizaci objektu. Znovubyly vysvětleny
všechny souvislosti - panely se zabudovanou izolací (typ Larsen Nielsen), dotační možnosti -
jen na hradu rirokri, termosnímky objektu, které dokazují, že už nám nikde teplo zásadnim
zp sobem neuniká apod.
Po ukončení diskuse dal p edsedající hlasovat o tomto návrhu usnesení: Shromáždéní
projednalo a odsouhlasilo rámcovy rozpočet na rok2022, jehož součástí je také plán
oprav a položky ,,Podkladu pro stanovenízá|oh" na rok 2022.
Vílsledek hlasování č. 4 - rozpočet na rok 2022 a stanovení z loh:
pro: 98,40"Á,, proti: 0%, hlasování se zdrželoz 1,60"Á z píítomnych hlas (podílri)
Usnesení bylo schváleno.

5. K bodu 5. programu:
V ruzném byla diskutována následující témata:

. paní sadloňová navrhovala, aby se roz čtovávaly náklady na odvoz odpadťr dle počtu
osob v bYovych jednotkách. Tato diskuse proběhla jižv r.2017 ananašem webu je
analyzajednotlivychvariantrozučtováni, která dokládá, že rozdily nejsou vyznamné a
naopak je velmi problematická evidence počtu osob v jednotlivych bytech. Návrh
nezískal podporu ostatních ričastníkťr.

o paní Mgr. Lipovská informovala p ítomné o aktuálním stavu ,,revitalizace objektu
Rilská" a vznesla dotaz, proč jsme postupovali samostatně. Ing. Novotny seznámil
p ítomné s postupem našeho SVJ a s prťrběhem obou Ťizení a vysvět|il, žejsme se díky
vlastnictví pozemku okolo našeho objektu stali p ím}mi ťrčastníky íizeni. Všechny
dokumenty jsou na našich webovych stránkách. Podrobná informace je obsahem
prílohy č. 4. K tématu proběhla obsáhlá diskuse. Na závěr bylo navrženo toto
usnesení: ,,Shromáždění souhlasí, aby SVJ Angelovova v boji proti Fisoltě (vi;,stavbě
objektu Rilsktí) postupovalo samostatně, prost ednictvím svého pr vního ztístupce
Mgr. Janáče, jako p ím ;, častník ízení, a zároveň, aby se p ipojilo, jako další cesta
zabránění v stavbě, k ostatním okolním SVJ, i za cenu dalších Jinančních náklad ".

P edsedaj ici dal o navrženém usnesení hlasovat.

spolupr ce s nimi ohledně revitalizace obiektu RiIskd:
pro: 92,33"Á, proti: 0%, hlasování se zdrže|o: 7,67"Á z píítomnych hlasri (podílri)
Usnesení bylo schváleno.

. Ing. Novotny dále informoval o tom , že nás čekají v p íštím roce volby do v}boru a
KK, protože funkční období současn}m členťrm končí vb eznu 2022 avyzval všechny
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zričastněné, aby zvážlli svou ťrčast ve volenych orgánech SVJ a pokud by chtěli
kandidovat, aby to sdělili v boru.
P. Koloc vznesl dotaz ohledně p istavení kontejneru na velkoobjemovy odpad.
Z diskuse vyplynulo, že kontejner bude objednán ažpo novém roce.
Po vyčerpáni programu ukončil p edsedající jednání a poděkoval všem p itomnym za
čast, dťrvěru a zájem, s jak}m ke společné problematice p istupovali.

P íloha č. l: Pozvártka
P íloha č. 2: Prezenční listina
P íloha č. 3: Vysledky hlasování
P íloha č. 4: Informace p edsedy v boru ing. J. Novotného o íizenich ve věci Polyfunkční
centrum Rilská (Fisolta Property a.s.)

Originál záptsu se všemi p ílohami bude za|oženna SVJ akopie bude poskytnuta správci.
Zápis bude rovněž použit pro Sbírku listin ve ve ejném rejst íku a také bude distribuován
všem vlastníkťrm vč. p ílohy č. 4 a umístěn na našem webu.

Zapsa|la:

Ově ili:

Y Praze dne 1 2.rI .202l

Ing. Jaroslav-Novo
p edseda v bo

l

Společ*:,:;t,,,i y1,,, 
", 

".,^, , 
^,,'-i,,\|ir ro 3'!'iS -'J"l'I'i

A;_ , ]l
!C!; ,' 

'"i,. 
, "*',, _l,i" ,J,"', ^ t,, í l.i! l

'-

l, 
,,![
l

J

Mgr. Zde tka Vlasáková

fd.riwLn^qd
Mgr. Marie Kladívková


